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توزیع ۲۰ تن شکر احتکاری 
در استان تهران

مدیرکل تعزیرات حکومتی شهرستان های 
اس��تان تهران گفت: ۲۰ تن شکر احتکار شده 
با قیمت مصوب میان مردم توزیع شده است. 
احمد جعفری نسب در مصاحبه با صداوسیما، 
 اف��زود: متهم��ان ای��ن پرونده ها ب��ه پرداخت 
۳ میلی��ارد ریال جریمه محکوم ش��ده اند. وی 
افزود: ادارات تعزیرات شهرس��تان های استان 
تهران در ۲ ماه ابتدای امسال ۳۰ میلیارد ریال 
جریمه دریافت کرده اند. جعفری نس��ب درباره 
اینکه بیش��ترین تخلفات تعزی��رات مربوط به 
کدام یک از شهرستان های استان تهران است؟ 
گفت: بیش��ترین پرونده های قاچاق مربوط به 
شهرری، ش��هریار، رباط کریم و دماوند است و 
در شهرستان های ورامین، پیشوا و شهرری به 
دلیل انبار های بسیار زیاد شاهد بیشترین میزان 
احتکار  بوده ایم. جعفری نس��ب گف��ت: پرونده 
ش��رکت هایی را هم در دست بررسی داریم که 
ارز دولتی دریافت کردند اما کالایی وارد نکردند 
یا خارج از ش��بکه توزیع کردند که با متخلفان 

برخورد جدی خواهد شد.

رها شدن قیمت بلیت هواپیما 
در خطوط پرتقاضا

سخنگوی تعزیرات حکومتی 
گفت: با وجود درخواست های 
مکرر سازمان تعزیرات درباره 
سر و س��امان دادن به قیمت 
بلیت ها، ش��اهدیم در برخی 
خطوط پرمس��افر بلیت تا ۶ برابر قیمت دیگر 
روزها به فروش می رس��د. سیدیاسر رایگانی در 
مصاحبه با خبرگزاری صداوسیما، درباره اینکه 
چرا با وجود رس��یدن قیمت بلیت هواپیما در 
مس��یر تهران- مش��هد به یک میلیون و ۵۰۰ 
هزار تومان در ایام ولادت امام رضا)ع( تعزیرات 
ورود نمی کند؟ افزود: بار ها این موضوع را اعلام 
کرده     ایم و امروز)دوش��نبه( ه��م با قیمت یک 
میلی��ون و ۱۹۰ هزار تومان��ی بلیت هواپیمای 
تهران- مش��هد مواجه بودیم ک��ه این پرواز در 
ش��رکت هواپیمایی ایران ایر بوده است. رایگانی 
افزود: هرچه مصاحبه می کنیم و فریاد می زنیم 
راه به جایی نمی برد و ش��رکت های هواپیمایی 
آزادسازی را با رهاسازی اشتباه گرفته  اند. برای 
چندمین بار می گویم وضع قیمت بلیت هواپیما 
در برخی خطوط پرمصرف رها شده است و هیچ 
نظارتی نمی ش��ود. سخنگوی سازمان تعزیرات 
گفت: چون قیمت کف و سقف مشخص نیست 
تعزیرات هم کاری نمی تواند بکند. رایگانی افزود: 
این ظلم به مردم است و در شرایطی که قیمت 
بلیت هواپیما از تهران به مش��هد حداکثر ۳۵۰ 
ه��زار تومان اس��ت، چرا برخ��ی روز ها به یک 

میلیون و ۵۰۰ هزار تومان می رسد.

نامه رئیس سازمان بازرسی کل کشور به سران قوا
انتخابات غیرقانونی شورایاری را 

برگزار نکنید

رئیس س��ازمان بازرس��ی کل کش��ور با 
ارسال نامه ای به س��ران قوا و وزیر کشور، از 
آنها خواست از برگزاری انتخابات غیرقانونی 

شورایاری جلوگیری کنند.
به گزارش روابط عمومی سازمان بازرسی 
کل کشور، ناصر سراج طی نامه ای به رؤسای 
قوای سه گانه و همچنین وزیر کشور برگزاری 
انتخابات ش��ورایاری ها را تا زمان وضع مبانی 
قانونی برای برگزاری آن، غیرقانونی دانس��ته 
و خواس��تار جلوگیری از برگزاری این اقدام 

غیرقانونی شده است.
در بخشی از این نامه، وضع مصوبه توسط 
شورای اسلامی شهر تهران و همچنین اقدام 
به برگزاری انتخابات شورایاری، برخلاف اصل 
۱۰۰ قانون اساس��ی و نیز قانون تشکیلات، 
وظایف و انتخابات شوراهای اسلامی کشور و 
انتخاب شهرداران دانسته شده و آمده است: 
اقدام ش��ورای اسلامی ش��هر تهران و هیأت 
محت��رم وزی��ران در وضع مصوب��ه مبنی بر 
تش��کیل انجمن شورایاری محلات در تهران 
و برگزاری انتخابات، خارج از حدود اختیارات 

قانونی مراجع مزبور است.

شناسایی انبار احتکار
لوازم یدکی خودرو در »نظرآباد«

فرمانده انتظامی اس��تان البرز از شناسایی 
انبار احتکار ل��وازم یدکی خودرو به ارزش ۶۰ 
میلیارد ریال در شهرس��تان نظرآباد خبر داد. 
به گزارش ایلنا، س��ردار عباسعلی محمدیان 
گف��ت: در پی دریافت خبری مبنی بر احتکار 
مقادیر زیادی لوازم یدک��ی خودرو در انباری 
در شهرس��تان نظرآباد، موضوع در دستور کار 
پلیس آگاهی قرار گرفت. وی افزود: کارآگاهان 
پلیس آگاهی ب��ا پیگیری موضوع و اطمینان 
از صحت خبر، ب��ا هماهنگی مقام قضایی در 
بازرس��ی از این انبار ۷۰۰ ع��دد لوازم یدکی 
احتکار ش��ده کشف کردند. محمدیان با بیان 
اینک��ه در این رابطه یک نفر دس��تگیر ش��د، 
گفت: بر اساس برآوردهای انجام شده، ارزش 
کالاهای احتکار شده ۶۰ میلیارد ریال برآورد 

شده است.

معوقات فرهنگیان 
تا پایان سال پرداخت می شود

مع��اون حقوق��ی و ام��ور مجل��س وزارت 
آموزش و پ��رورش از پرداخت معوقات فرهنگیان 
تا پایان سال جاری خبر داد و گفت: پیش بینی 
می ش��ود بخش��ی از ای��ن معوقات ت��ا مهرماه 
س��ال جاری پرداخت ش��ود. به گزارش تسنیم، 
حجت الاس��لام تیمورعلی عس��گری در جمع 
شورای معاونان اداره کل آموزش و پرورش استان 
خراسان جنوبی اظهار کرد: روش تربیتی مدارس 
کنونی نیازمند بازبینی، به روزرس��انی و تحول 
اساسی منطبق با اهداف سند تحول بنیادین و در 

چارچوب فرهنگ اصیل اسلامی - ایرانی است.

جذب هزار عضو هیأت علمی جدید 
علوم  پزشکی

معاون آموزش��ی وزارت بهداشت از دریافت 
 مج��وز ج��ذب هزار هی��أت علم��ی و افزایش
۷۵ درصدی ظرفیت پزشکی در ۱۰ سال اخیر 
خبر داد. به گزارش مهر، دکتر باقر لاریجانی در 
نشس��ت خبری که دیروز در وزارت بهداش��ت 
برگزار ش��د، گفت: اعتباربخش��ی دانشگاه های 
 عل��وم پزش��کی در ۵۹ ش��اخص از جمل��ه

۴۲ شاخص اس��تاندارد الزامی و ۲۴ استاندارد 
ترجیحی ص��ورت گرفت و تا پایان س��ال ۹۸ 
تمام دانشکده های داروسازی و دندانپزشکی نیز 
اعتباربخشی می ش��ود. لاریجانی اظهار داشت: 
بخش های دیگری که مایل به انجام آموزش های 
مهارتی هس��تند، باید از نظر وزارت بهداش��ت 
تأییدی��ه دریافت کنند و دوره ه��ای آنها مورد 
ارزیابی قرار گی��رد. وی از دریافت مجوز جذب 
هیأت علمی برای سال ۹۸ در دانشگاه های علوم 
 پزش��کی خبر داد و خاطرنشان کرد: ما اکنون
 ۲۰ هزار عضو هیأت علمی داریم و بیش از هزار نفر

در روزه��ای آت��ی در فراخ��وان ج��ذب برای 
دانشگاه های علوم پزشکی جذب خواهند شد.

تعزیرات

گروه اجتماعی: اعضای شورای شهر و شهرداری تهران  
دیروز در جلسه هم اندیشی بررسی شناسنامه فنی و 
ملکی ساختمان اعلام کردند شهرداری از مهندسان 
پ��ول می گیرد اما خدمتی ارائ��ه نمی دهد! عبدالرضا 
گلپایگانی، معاون معماری و شهرس��ازی شهرداری 
تهران دیروز در مراس��م رونمایی از شناسنامه فنی و 
ملکی ساختمان که در محل سازمان نظام مهندسی 
تهران برگزار شد، به مصوبه روز یکشنبه شورای شهر 
درباره الزام ش��هرداری به اخذ پروانه برای پروژه های 
مشارکتی اشاره کرد و گفت: این یعنی ما سال ها بدون 
آنکه خودمان پروانه ساخت بگیریم از مردم خواسته ایم 
پروانه ساخت بگیرند. وی افزود: ما در حرف می گوییم 
 نبای��د س��اختمانی ب��دون پروانه س��اخت و مجری 
ذی صلاح س��اخته ش��ود اما در عمل به این موضوع 
توج��ه نمی کنی��م. مع��اون معماری و شهرس��ازی 
شهرداری تهران خاطرنشان کرد: اتفاقی که در حوزه 
شناسنامه فنی و ملکی ساختمان خواهد افتاد، اتفاقی 
است که هر خردمندی آن را می پذیرد اما این اتفاقی 
که امروز می افتد با روح آن شناسنامه متفاوت است. 
وی به س��اخت ساختمانی در ۴ س��ال قبل از سوی 
خود اش��اره کرد و گفت: ب��ا اینکه تلاش کردم همه 
قوانین را رعایت کنم باز هم می دانستم کاغذهایی که 
امضا گرفتم بیش��تر صوری بوده و فاقد ارزش است. 
گلپایگانی به موضوع اخذ ع��وارض مهندس ناظر از 
مردم و ریختن آن به حساب سازمان نظام مهندسی 
اش��اره کرد و گفت: اصلا این موضوع در قانون نیامده 
است و ما غیرقانونی پول گرفته ایم و به حساب نظام 

مهندس��ی ریخته ای��م. خیلی از پروانه های س��اخت 
اصلا تبدیل به پروژه ساختمانی نمی شود اما ما پول 
مهندسش را گرفته و به حساب نظام مهندسی واریز 

کرده ایم.
شناسنامه های گران ■

محمد سالاری، عضو شورای اسلامی شهر تهران 
نی��ز دیروز گفت: در حال حاض��ر پول می گیریم اما 
خدمت��ی به م��ردم ارائه نکرده ایم و در این س��ال ها 
شهرداری پول را از مردم گرفته و به نظام مهندسی 
پرداخت کرده  اما برای مردم شناسنامه ای صادر نشده 
است. امیدواریم چیزی که امروز به عنوان شناسنامه 
فنی رونمایی می ش��ود شناسنامه فنی واقعی باشد 
چون در غیر این صورت به جایگاه مهندس��ی کشور 
خیان��ت کرده ای��م. وی گفت: ما نماین��دگان مردم 
تهران هس��تیم، باید بعد از این جلسات پاسخگوی 
مردم تهران باش��یم که در جلسه ای شرکت کردیم 
نتیجه اش چه شده است. صدور و ارائه این شناسنامه 
باید منتج به این ش��ود که وقتی مردم خرید ملکی 
انجام می دهند، بپرسند شناسنامه فنی دارد یا خیر؟ 
چون در آن صورت است که می توانیم بگوییم به فکر 
امنیت مردم بوده ایم. سالاری افزود: امروز هیچ کس 
نمی پرسد س��اختمانی که می خرد شناسنامه فنی 
دارد یا نه، این یعن��ی اینکه اصلا مردم یا نمی دانند 
شناسنامه فنی چیست یا اصلا برایشان مهم نیست. 

هیچ نقشه ای از س�اختمان های مهم و حیاتی  ■
تهران نداریم

صفا صبوری دیلمی، معاون فنی و عمرانی شهرداری 

تهران هم در جلسه هم اندیشی بررسی شناسنامه فنی 
و ملکی ساختمان گفت: اواخر سال ۹۶ ساختمان برق 
حرارتی در خیابان ولیعصر آتش گرفت و ما برای اینکه 
بدانیم آتش را چگونه باید خاموش کنیم مجبور شدیم 
چند نفر از مهندس��ان مان را وارد س��اختمان کنیم. 
صبوری ادامه داد: هیچ چیزی به نام شناس��نامه فنی 
در آن ساختمان وجود نداشت. در هر یک از سینماها 
هر ۲ س��اعت ۵۰۰ نفر حاضر می ش��وند در حالی که 
شناس��نامه فنی ندارند. در بحث بح��ران نمی دانیم 
اکش��ن پلن ما برای بحران های رخ داده چه باید باشد 
و هیچ نمایی از ساختمان نداریم. معاون فنی و عمرانی 
شهرداری تهران خاطرنشان کرد: یک بخش کار این 
است که بگوییم ساختمان های مسکونی شناسنامه 
فنی بگیرند اما سایر ساختمان ها مثل بیمارستان ها و 

مراکز دولتی و تفریحی تکلیف شان چیست؟
صبوری گفت: لازم اس��ت دستگاه های مسؤول 
ورود ک��رده و در ی��ک هم��کاری چندجانب��ه برای 
س��اختمان های دولتی هم فکری کرد ت��ا اگر فردا 
ی��ک بح��ران رخ داد، بدانی��م چگون��ه وارد حل آن 
بحران ش��ویم. وی ادامه داد: اگر سختگیرانه نسبت 
به ساختمان های دارای اهمیت بالا ورود پیدا کنیم 
س��ایر مردم هم نسبت به داش��تن شناسنامه فنی 
ساختمان های مسکونی حس��اس می شوند. معاون 
فنی و عمرانی شهرداری تهران تصریح کرد: داده ما 
از یک مرکز آموزش س��ربازی یا پادگان چیست که 
اگر خدای نکرده فردا یک آتش سوزی رخ داد بدانیم 
لوله های آب در کجاست. صبوری افزود: می شود یک 

کار مش��ترک تعریف کرد تا با اندک پولی اطلاعات 
مهمی که برای ورود به بحران های حوزه تهران وجود 

دارد به دست آید و نمایی کلی از آن داشت.
حبی�ب زاده: »مج�ری ذی ص�اح« باید هرچه  ■

سریع تر اجرایی شود
افشین حبیب زاده، عضو ش��ورای اسلامی شهر 
تهران هم در این جلس��ه گفت: سوالی مطرح است 
که آیا شناسنامه فنی ساختمان بدون اجرای مجری 
ذی صلاح اجرا پذیر است؟ به نظر ما اینگونه نیست. 
وی ادامه داد: مجری ذی صلاح واقعی که س��ر ملک 
حضور داشته باشد و تخصص های کامل و گوناگون 
س��ر پروژه بیایند آیا قابل رس��یدن است؟ آیا قبل از 
رسیدن به این می ش��ود به موضوع شناسنامه فنی 
ورود کرد؟ در حال حاضر شورای شهر تهران آمادگی 
کامل دارد موضوع مجری ذی صلاح را اجرایی کند و 
این فرصتی ناب برای سازمان نظام مهندسی است. 
حبیب زاده تصریح کرد: این موضوع با یک تفاهمنامه 
قابل اجراس��ت و می ش��ود در یک ی��ا دو منطقه به 
صورت پایلوت اجرا کرد تا بعد از آن همه گیر ش��ود. 
همه ما گله مند هس��تیم اما کاری هم نمی کنیم. در 
هر زمان می گوییم آماده ایم ولی هیچ کدام هم کاری 
نمی کنیم اما مطمئن باشید ما فردا زمان اجرای آن 
را اع��لام خواهیم کرد. عضو کمیس��یون معماری و 
شهرسازی شورای شهر تهران گفت: همه مشکلات 
موجود در حوزه فنی ساختمانی ناشی از عدم اجرای 
همین موضوع مجری ذی صلاح است که باید جدی 

گرفته شود.

حمل و نقل
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معاون نظارت بر اماکن پلیس امنیت عمومی تهران بزرگ تأکید کرد

ممنوعیت ارائه قلیان در قهوه خانه، سفره خانه و کافه ها

استقرار اولین اکیپ پلیس در گمرک شهید رجایی

معاون نظارت بر اماکن پلیس امنیت عمومی 
تهران بزرگ گفت: ارائه قلیان در س��فره خانه ها، 

کافه ها و... ممنوع اس��ت و به 
هیچ عنوان هیچ قهوه خانه ای 
اجازه ندارد در محلش س��رو 
باشد. سرهنگ  داشته  قلیان 
تق��ی افرن��د در گفت وگو با 
مه��ر، درباره س��رو قلیان در 

سفره خانه ها، رس��توران ها، کافه ها و... اظهار کرد: 
ارائه قلیان در سفره خانه ها، کافه ها و... ممنوع است 
و به هیچ عنوان هیچ قهوه خانه ای اجازه ندارد در 
محلش س��رو قلیان داشته باش��د. وی افزود: این 
موضوع اظهارنظر ش��خصی اماکن نیس��ت، بلکه 
روی پروانه کس��ب هر قهوه خانه از سوی اتحادیه 

قهوه خانه ها ذکر شده است ارائه قلیان به هر نحو 
ممنوع است. معاون نظارت بر اماکن پلیس امنیت 
عمومی تهران بزرگ تصریح 
ک��رد: مأم��وران اماکن وقتی 
در بازدیده��ای میدانی خود 
مش��اهده می کنند یک واحد 
صنف��ی اقدام ب��ه ارائه قلیان 
کرده اس��ت این موضوع را به 
اتحادی��ه آن واحد اعلام می کنند و مطابق قانون 
با آن واحد صنفی متخلف برخورد می ش��ود )آن 
واحد صنفی پلمب می ش��ود(. افرند خاطرنشان 
ک��رد: ارائ��ه قلیان ه��م رفتاری خ��لاف مقررات 
بهداش��تی اس��ت و هم می تواند سلامت جوانان 

جامعه را به خطر اندازد.

رئیس پلیس امنیت اقتصادی از استقرار اولین 
اکیپ از افس��ران ناجا از امروز سه شنبه ۲۵ تیرماه 
در گمرک ش��هید رجایی بندر عباس خبر داد. به 
گزارش مهر، س��ردار محمدرضا مقیمی از استقرار 

اولین اکیپ از افس��ران پلیس 
در گم��رک ش��هید رجای��ی 
بندرعباس خب��ر داد و گفت: 
ط��ی س��ال های اخی��ر، مقام 
معظم رهبری در فرمایش��ات 
خود مبن��ی بر مبارزه جدی و 

قاطع با قاچاق تأکیدات بسیاری داشتند به گونه ای 
که دستگاه های مسؤول، مبارزه با این پدیده شوم را 
در دس��تور کار خود قرار دادند. وی با اشاره به اراده 
جدی نیروی انتظامی در مبارزه قاطعانه با هرگونه 
قاچاق کالا اف��زود: مبارزه همه جانبه با قاچاق کالا 

بویژه کالای اساس��ی، مواد اولیه تولیدات داخلی و 
س��وخت یکی از اولویت های ده گانه اساسی نیروی 
انتظامی در سال  جاری است. رئیس پلیس امنیت 
اقتصادی ناجا یکی از بهترین راه ها برای مهار قاچاق 
را کنت��رل دقیق      ت��ر مب��ادی 
ورودی، یعن��ی سرچش��مه ها 
عنوان و بیان ک��رد: باید یک 
حرکت انقلاب��ی، جهادی و با 
برنامه در راس��تای مب��ارزه با 
قاچاق کالا صورت می گرفت، 
بنابرای��ن راه ان��دازی این پلیس و اس��تقرار آن در 
گمرکات مطرح شد. رئیس پلیس امنیت اقتصادی 
گفت: بزودی در گمرکات سراس��ر کشور نیروهای 
پلیس امنیت اقتصادی به صورت شبانه روزی حضور 

خواهند داشت.

انتقاد شورای شهری ها و مدیران شهرداری تهران از نحوه صدور شناسنامه فنی و دریافت پول برای نظام مهندسی

شهرداری پول می گیرد اما کاری نمی کند!

بنی��اد برکت س��تاد اجرایی فرمان 
حض��رت امام)ره( امس��ال اقدام به 
راه اندازی هزار طرح اشتغال زایی در استان خراسان 
ش��مالی می کند. به گزارش ف��ارس، در پی دیدار 
محمدعلی ش��جاعی، اس��تاندار خراسان شمالی با 
محمد مخبر، رئیس س��تاد اجرایی فرمان حضرت 
ام��ام)ره(، مهندس س��عید جعفری رئیس س��تاد 
اجرایی بنیاد برکت را مأمور ایجاد یک هزار فرصت 
ش��غلی در قالب ط��رح اجتماع محور »س��حاب« 
)س��رمایه گذاری حمایتی اش��تغال برکت( در این 
اس��تان کرد. مدیرعامل بنیاد برکت در این جلسه، 
ضمن ارائه  گزارش��ی از فعالیت های س��تاد اجرایی 

فرمان حضرت ام��ام)ره( تصریح ک��رد: تعدادی از 
تس��هیل گران اقتصادی و اجتماع��ی بنیاد برکت 
س��تاد اجرایی فرمان حضرت امام)ره( با استقرار در 
خراسان شمالی مشغول به فعالیت خواهند شد تا 
هر چه زودتر روند ایجاد یک هزار فرصت شغلی در 
این استان آغاز شود. بر اساس این گزارش، یک هزار 
طرح اشتغال زایی یاد شده که ایجاد ۲۸۰۰ فرصت 
ش��غلی را در پی دارد، در رسته های شغلی مبتنی 

و متناس��ب با ظرفیت های نسبی مناطق هدف در 
استان خراسان شمالی ش��روع به فعالیت خواهند 
ک��رد. مدیرعامل بنیاد برکت س��تاد اجرایی فرمان 
حضرت امام)ره( و هیأت همراه همچنین در سفری 
به شهرستان درگز خراسان رضوی ضمن برگزاری 
جلسه ای با حضور فرماندار، نماینده  مردم این شهر 
در مجلس شورای اسلامی و نمایندگان دستگاه های 
اجرای��ی، روند ایج��اد طرح های اش��تغال زایی در 

این شهرس��تان را پیگیری کردن��د. بنیاد برکت به 
نمایندگی از ستاد اجرایی فرمان حضرت امام)ره( در 
فاز اول، اجرای ۳۰۰ طرح اشتغال زایی اجتماع محور 
»سحاب« )سرمایه گذاری حمایتی اشتغال  برکت( را 
در شهرستان درگز در دست اقدام دارد. ۳ تسهیل گر 
اقتصادی - اجتماعی بنیاد برکت در این زمینه فعال 
هستند. لازم به توضیح است در سفر اردیبهشت  ماه 
رئیس س��تاد اجرای��ی فرمان حضرت ام��ام)ره( به 
استان خراس��ان رضوی، این ستاد به عنوان معین 
درگز انتخاب و بنیاد برکت به نمایندگی از ستاد در 
مقام یک نهاد توسعه گر، مدیریت طرح توسعه  این 

شهرستان را عهده دار شد.

توسط بنیاد برکت انجام می شود

ایجاد هزار طرح اشتغال زایی در خراسان شمالی
برکت
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